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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Pontosan hány, kizárólag külföldi állampolgárságú 
gyermek sportolásához nyújt TAO-támogatást a Fidesz-kormány?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Megint  hoztam  Önnek  egy  névsort  Kisvárdáról:  Hlib  Szaharda,  Vladyslav  Ivancho,  Yaroslav
Helesh,  Artem  Nahirnij,  Oleh  Shokun,  Serhii  Gritsu,  Illia  Popovych,  Ivan  Lukecha,  Maksym
Babych, Valentyn Napuda, Ivanicja Maxim Vasziljovics, Ivan Romanchuk, Kristiano Kovalchyn,
Mykola  Petretskyi,  Abov Avetisyan,  Rostyslav  Rubish,  Viktor  Riznychenko,  Robert  Severnyov,
Oleksii Franchuk, Mykhailo Khmil, Vasyl Vasylynets és még sorolhatnám tovább.

Ők nem a felnőtt labdarúgó csapat új igazolásai, hanem a helyi utánpótlás ukránul kommunikáló
tagjai. Kisvárdán ugyanis nemcsak a felnőtt csapat van tele külföldi játékosokkal, hanem már az
utánpótlás is.

De hogyan engedhető meg, hogy az utánpótlás-fejlesztésre adott TAO-támogatásból, azaz magyar
közpénzből  neveljék  a  külföldi  gyerekeket?  Azokat,  akik  a  magyar  tehetségek elől  veszik  el  a
lehetőséget.

A  Fidesz-kormány  szerint  -  mint  azt  Szabó  Tünde  sportért  felelős  államtitkár  asszonytól
megtudhattuk  -  a  TAO-rendszer  eredményességének  fokmérője  a  leigazolt  sportolók  és  a
sportlétesítmény-fejlesztések száma. Ezzel nem értünk egyet.  Ez ugyanis csak eszköze lehet,  de
nem célja, és végképp nem fokmérője a sikeres utánpótlás-fejlesztésnek.

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön korábban nem válaszolt a feltett kérdéseimre, ezért most újra megkérdezem:



Mégis milyen szakmai munka folyik Kisvárdán?

Pontosan hány, kizárólag külföldi állampolgárságú gyermek sportolásához nyújt TAO-támogatást a
Fidesz-kormány?

Milyen  nemzeti  érdek alapján  finanszírozzák a  külföldi  játékosok nevelését,  valamint  azokat  a
klubokat, akik a tehetséges magyar gyermekek helyett a gyenge képességű külföldieket részesítik
előnyben?

Várom sportszakmai válaszát!
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